



Referat

Bestyrelsesmøde

Tirsdag d. 14. november 2017
i klubhuset kl. 17.00

Indkaldte: *Kasper Jørgensen, Inge Jørgensen, Fritz Lauritsen, Morten Adel Larsen, Hanne Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schönemann.*

Fraværende: *Morten Adel Larsen, Hanne Clausen.*

Dagsorden / referat:

Tovholder:

1. Sidste referat/bemærkninger

Respons fra "kunder", er at prisen på 1.500 kroner for en urneudbringning, er OK.

2. Nyt fra formanden.

Klubhuset er udlånt til:

- | | |
|--------------------------|------------------------|
| - FTFL | 18. november kl. 13-24 |
| - Fællesmøde m. A.M.B.A. | 19. november kl. 13-16 |
| - Scan Cap 99 | 26. november kl. 13-16 |

Fremlagt liste over arrangementer for vinteren 2017-18, 14 stk. i alt.

Listen med datoer m.v. vil blive offentliggjort på hjemmesiden samt Infoskærm. I klubhuset. De enkelte arrangementer vil løbende blive annonceret på vores facebookgruppe

Kasper

Som det ser ud p.t. skal der til kommende generalforsamling vælges to nye bestyrelsesmedlemmer, da både kassereren og sekretæren stopper.

Bestyrelsen vil arbejde intenst for at finde forslag til de to poster og opfordrer samtidig medlemmerne, til at overveje mulige emner.

3. Nyt fra A.m.b.a.

A.m.b.a. indkalder til et fællesmøde den 19. november, med havnens "helhedsplan" som dagsorden.

Kasper
Fritz
Georg

4. Nyt fra kassereren.

Der er p.t. 2 medlemmer, som er sendt til inkasso.

Inge

Vores bankbeholdning udvikler sig positivt i forhold til samme tid sidste år.

Den endelige opgørelsen for Agersø Rundt 2017 har medført at arrangementet har givet et overskud på 4.000 kroner.

Inge

Der oprettes to konti for MobilPay. Således får kapsejlsudvalget og sejlernes mulighed for at modtage indbetalinger direkte. Der er dog et gebyr på hver indbetaling på 1,- krone, som skal pålægges indbetalingen.

Inge/ Kasper

5. Nyt fra udvalgene.

Kapsejlsudvalget:

Der er afholdt internt evalueringsmøde for Agersø Rundt 2017, erfaringerne vil indgå i den samlede vurdering i planlægningen af AR 2018.

Der afholdes planlægningsmøde med Ylva-klubben den 15. november med henblik på afholdelse af DM 2018.

Junior:

Der er samling én gang hver måned i Svømmehallen.

Chr. Houkjær

P.t. er der 2 juniorer der vintertræner i Skælskør Sejlklub.

Bestyrelsen efterlyser større ansvar for det materiel klubben stiller til rådighed.

Til en pris af 350,-/ stk, er der fundet indendørs plads for vinteropbevaring af 2 Ynglinge og 2 Nydamjoller

Fritz

Sejlerskolen:

I.f.b.m tilbagelevering af lånt H-båd samt bortsalg af klubbens 2 egne både, opsiges aftaler med forsikring og liggepladser. Klubbens 2 H-både er blevet solgt tilfredsstillende, og pengene er indgået i klubkassen.

Inge/Fritz

Det er besluttet at indkøbe endnu en Drabant 24. Prisen må dog ikke overstige provenuet for de 2 H-både.

Georg

Besøget hos VTS var som altid lærerigt og deltagerne fik et fint indblik i VTS arbejde. Man fik et ønske om at friholde trafik på specifikke VHF-kanaler.

Søren W

6. Eventuelt:

I forbindelse med Tøsens ”urne”- aktiviteter indkøbes 6 redningsveste.

Kasper

Vi har fået lavet et opdateret skitseforslag til vort projekt juniorhus. Dette forsøger vi at bringe ind i debatten på kommende fællesmøde med A.m.b.a.

Kasper
Fritz
Georg

Forslag til næste ordinære bestyrelsesmøde:

Tirsdag den 12. december 2017 kl. 17.00.

Referant: Georg Schönemann